
 
 
 

Bruforeningen 
 
 
Så er vi kommet enda et steg framover i bruarbeidet. Styret i Gisund Bruforening 
hadde møte forleden og valgte formann, nestformann og kasserer. At 
formannsvalget falt på Gunnar Gran, var ikke uventet. Styret fattet her et meget 
fornuftig vedtak.Gran er vel den av styremedlemmene som har færrest tillitsverv 
fra før, og den som skal inneha formannsstillingen i bru foreningen, vil vi ikke dele 
med et stort antall styrer og råd. Dertil er brusakens betydning for stedet og 
distriktet altfor stor. Vi tror at Gran til tross for sin meget krevende bestyrerstilling 
ved Finnsnes Meieri — vil kunne ofre seg for brusaken. Under hans ledelse skulle 
foreningen ha sjanser til å nå langt på kort tid. De øvrige medlemmene av styret 
er folk med årelang erfaring fra kommunestyrer, skolestyrer, foreninger og 
organisasjoner, så formannen vil ikke komme til å savne dyktige medarbeidere. 
 
Hvordan styret i Gisund Bruforening nå vil legge opp arbeidet, kjenner vi ikke til. 
Formannen og hans fire medkjempere har ennå ikke gitt oss noen holdepunkter i 
så måte, og det er da heller ikke trolig at en allerede nå har formet planer i detalj. 
Vi vil imidlertid ikke unnlate å minne det nylig valgte styret om, hvor viktig det er 
at folk stadig får høre fra ledelsen i bruforeningen. Det er så mange, mange som er 
interessert i denne saken, og som gjerne vil være orientert om det som skjer. Vi har 
sett en rekke eksempler på at interessen for en sak dabber av så snart publisiteten 
ofres mindre oppmerksomhet. 
 
Vi har sikkert folket i samtlige kommuner heromkring med oss når vi ønsker styret 
i Gisund Bruforening lykke til i arbeidet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Senjens Blad 07.03. 1961. 


